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REFERAT  
Generalforsamling mandag 24. oktober 2022; kl. 19:30 i 
klubhuset 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1.Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Udvalgenes beretning 
4. Regnskab 
5. Indkomne forslag  
6. Fastsættelse af kontingent 
7. Valg af formand  
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
9. Valg af bestyrelsessuppleanter 
10. Valg af revisor og revisorsuppleant 
11. Valg af udvalg 
12. Fighterpokalen  
13. Eventuelt 
 

Referat fra generalforsamlingen 
I alt 33 medlemmer var mødt. 
 
Morten bød velkommen og åbnede generalforsamlingen. 
 
Ad. 1.Valg af dirigent 
Kaj Rye blev foreslået og valgt som dirigent. 
Kaj konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indvarslet iht. vedtægterne.  
 
Ad 2. Formandens beretning 
Klubarrangementer har generelt været gennemført med meget lavt deltagerantal 
undtagen Vildt og Vin som var fuldt booket. 
 
Ligeledes har de fleste kommunale fællesjagter manglet deltagere. 
 
Beretningen blev taget til efterretning. 
 
Ad 3. Udvalgenes beretning 
 

a. Hundeudvalg 
a. Afslutning – i alt 15 deltagere 9 ud af 15 bestod 
b. Klubaften – 2 deltagere hvilket var et meget skuffende fremmøde. 
c. Preben og Ole stopper med udgangen af 2022 – stor ros til begge. 
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d. Skriftligt input fra Preben: 
Afslutningen på apporteringstræningen 2022 Den 29.08 2022 afsluttede 
vi apporterings-træningen. Dommerne: Flemming Thune og Buller fra 
Hinnerup, de har i mange år stillet op, når vi har kaldt. Hjalmer som ofrer 
konkurrencen med sin hund, for at dømme. Erik Deleuran, som er gået 
pensionistens vej, stiller gerne op som dommer, når vi kalder. Anders 
Sørensen stod for apporteringen på tid. Ingvard Petersen hjalp Hjalmer 
ved vandapporten. Der skal lyde en stor tak til alle for den store hjælp. 
Uden jeres velvillige hjælp var det ikke mulige at afholde konkurrencen.  
Efter konkurrencen var der festlig sammenkomst med grillpølser og brød. 
Vores 2 trofaste pølse-piger Kirsten og Ida var som sædvanlig mødt op. 
Stor tak til Kirsten og Ida.  Nu er det jo ikke normalt, at man roser sig 
selv. Ole Kidmose og undertegnede stopper efter mange år i 
hundeudvalget. Jeg fik ros og tak for samarbejdet igennem de mange år 
af Ole. Men ingen tak eller ros til Ole: Det skal så lyde her fra mig. Jeg 
har igennem mange år arbejdet sammen med mange mennesker, men 
sjældent med én som Ole. Altid orden på tingene og overholdelse af alle 
aftaler. Ole har udvist et stort talent for hundetræning og har igennem 
årene forsøgt at få nuværende eller kommende hundeejere til at komme 
til introduktionsmøder, hvor han holdt foredrag om hundetræning. Der er 
desværre ikke kommet ret mange. (selv om vi kan se til træningen, at der 
var nogle der burde komme). Senest har Ole brugt mange timer på en 
afhandling om hundetræning, den er der desværre helle ikke mange der 
har set. Ole ikke mere ros – men en stor tak herfra for samarbejdet. 
Ole og jeg ønsker naturligvis, at der kommer nye kræfter til 
hundeudvalget, og vi ønsker ”god vind’’ fremover.      
Resultatet for prøverne:  Åben klasse:  
1. vinder: Ole Kidmose med Hachi: 29 point;  
2. vinder: Kaj Rye med Morgan: 29 point;  
Ole er 1. vinder pga. den yngste hund.  
3 vinder: Dolly Rasmussen med Tiddo: 21 point 
Unghunde klasse:  1. vinder: Lena Ådal med Artemis: 30 point                                  
2. vinder: Karsten Gellert med Thor: 22 point 
3. vinder: Jørgen med Cuba: 22 point 
Vinder af apportering på tid: Kaj Rye med Morgan med 22 point   
Amanda Pokal vundet af ældste hund over 7 år: Kaj Rye med Morgan   
På hundeudvalgets vegne Preben K. Thomsen 

b. Aktivitetsudvalg – Morten 
Flere deltagere er ønskelig til vores arrangementer – en revitalisering af vores 
arrangementer efter coronaen er tiltrængt. Bestyrelsen vil overveje om hvilke 
af de traditionelle arrangementer der skal fortsætte. 
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Måske skal vi se om fælles arrangement for alle jagtforeninger i kommunen - Ry, 
Skanderborg, Hørning, Stilling etc. Kan være vejen fremad. 
 

c. Jagthornsudvalg – Kaj 
a. God tilslutning til aktiviteterne i udvalget, men der mangler nye blæsere. 
b. Glögg og hornblæsning i december – udvalget står meget gerne for 

arrangementet hvis bestyrelsen ønsker det. 
 

d. Jagttegnsudvalg – Knud 
Der er uddannet i alt 2 jagttegnselver og indtil nu er der én som har været til 
prøve. Den sidste elev afventer ny jobsituation. 
Der har været tilbudt et forløb december – marts med én dag om ugen. 
Derudover har der været tilbudt et hurtigere forløb over to weekender og tre 
aftner. Der var kun én tilmeldt så kurset blev aflyst. 
I 2023 tilbydes et længere forløb over 10 aftner – start 4/1 – slut 29/3 og et 
weekendforløb over 2 weekender og 3 aftner – start 21/1 og slut 12/2. 

 
e. Skydeudvalget: 

a. Riffelskydning – Gert 
i. Følgende arrangementer har været gennemført i årets løb: 

1. Skydning til løbende vildt i Ørre 
2. 22/4 – Nr. Snede 
3. 14/5 – Nr. Snede 
Det var begrænset tilslutning til alle arrangementerne. 

ii. I 2023 er fastlagt følgende arrangementer: 
1. Hjortepokalskydning i Ørre: 

Lørdag 18-03-2023, kl. 09-13. 
Tilmelding til Gert på tlf 40-11-25-92, senest 11-03-2023. 

2. Indskydning, mærkeskydning og bukkepokalskydning i Nr. 
Snede. 
Lørdag 22-04-2023, kl. 09-15. 
Søndag 14-05-2023, kl. 09-15. Der skydes om bukkepokalen. 

 
b. Flugtskydning – Knud 

i. Skydning hos Ad libitum blev arrangeret i maj og august- Der var 
fin tilslutning. Men der var plads til flere. 

ii. Haglskydetræning med jagttegnselever pågår stadig. 
iii. Træningsforløb med erfarne jægere gennemføres efter behov. 
iv. Et foreningsarrangement på en sporting bane vil blive arrangeret i 

2023. 
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f. Jagtudvalg – Dirk 
a. En enkelt jagt er gennemført – resultat én and 
b. 12/11 – grøn jagt – annoncering på Facebook 
c. Rågeregulering gav et fint udbytte og havde en god tilslutning af jægere. 

  
g. Ungdom og nyjæger udvalg – Jan 

a. Meget få deltagere ved vores arrangementer i årets løb 
b. Det foreslås at nedlægge udvalget da der ikke har været interesse for 

de arrangementer som har fundet sted. 
 

h. Blad/Web/kommunikations udvalg – Susanne 
a. Materiale til Jægerbladet og hjemmesiden skal fremsendes i god tid 

inden arrangementerne ellers kan det ikke nå at blive opslået. 
Materiale til Jæger bladet er 2 måneder før  

b. Der var en livlig debat om der skal udsendes et fysisk blad eller en udgave 
som ”Rekylen Light” er tilstrækkelig. De fremmødte gav udtryk for at et 
skriftligt materiale er ønskelig, men formen er op til bestyrelsen at 
afgøre. 

c. Bestyrelsen blev opfordret til at komme med en klar udmelding om 
hvordan man fremover vil orientere medlemmer ved brugen af de 
forskellige medier – blad, mail, SMS, Facebook, etc. 

 
Ad 4. Regnskab 
Charlotte gennemgik regnskabet, der udviser et overskud på 145 kr. 
Det fremlagte og reviderede regnskab blev enstemmigt godkendt. 
 
Ad 5. Indkomne forslag  
Der var ikke indkommet nogle forslag. 
 
Ad 6. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår kontingentet til foreningen forhøjes med 25 kr til 200 kr. 
Forslaget blev godkendt uden kommentarer. 
 
Ad 7. Valg af formand 
Formanden (Morten ønsker ikke genvalg) 
Bestyrelsen foreslog Knud Johansen – Knud blev valgt som formand for en toårig 
periode. 
 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer  
(På valg: Kristian Lejbøl, Anders Chr, Sørensen, Jan) 
 
Anders Chr. Sørensen – ønsker at træde ud af bestyrelsen og er derfor ikke kandidat. 
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Jan Gustavsen – ønsker ikke genvalg 
Kristian Lejbøl – har ikke svaret og anses derfor ikke som kandidat 
Lars Hulsig Nielsen – ikke på valg  
Charlotte Vissing – ikke på valg 
 
Resultatet af valget blev som følgende: 
Lena Aadal – nyvalgt til bestyrelsen for en toårig periode 
Dolly Rasmussen – nyvalgt til bestyrelsen for en étårig periode 
Morten Jacobsen – nyvalgt til bestyrelsen for en toårig periode  
Dirk Andersen – nyvalgt til bestyrelsen for en toårig periode 
 
9. Valg af bestyrelsessuppleanter  
(På valg: Dirk Andersen og Helle Hansen) 
 
Helle Hansen – ønsker ikke genvalg  
Ingo Jensen – blev valgt som suppleant  
Jørgen Lorentzen - blev valgt som suppleant 
 
10. Valg af revisor og revisorsuppleant  
(På valg: Ingvard Pedersen revisor, Gert Nielsen suppleant) 
 
Ingvard Pedersen blev genvalgt som revisor. 
Gert Nielsen blev genvalgt som revisorsuppleant. 
 
11. Valg af udvalg  
Bestyrelsen ønsker flugtskydningsudvalg og riffeludvalg sammenlagt til ét udvalg med 
ansvar for al skydning også gerne bueskydning. 
Bestyrelsen ønsker nedsat et husudvalg. Morten Jacobsen foreslås som formand for 
udvalget, yderligere medlemmer skal findes. 
I det nye år mødes bestyrelsen med alle udvalg, hvor udvalgsarbejdet vil blive 
diskuteret. 
 
Udvalg supplerer sig selv efter behov i årets løb så der blev ikke valgt medlemmer på 
generalforsamlingen. 
 
12. Fighterpokalen  
Pokalen blev tildelt Ole & Preben stort tillykke til begge for en årelang indsats for 
hundetræningen. 
 
 
13. Eventuelt   
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